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NOVA SCOTIA DUCK TOLLING RETRIEVERKLUBBEN 
Protokoll fört vid styrelsens möte i Jönköping 27 – 28 januari 2024 

 
                      
 

§ 124 Ordföranden  öppnade mötet och hälsade välkommen. 
 

 
§ 125          Beslutsmässighet.  Beslutsmässighet föreligger. Närvarande: Mats Viker,  

Carina Boijertz, Gunliz Bengtsson, Malin Kånåhols, Mikael Knös, Therese Knutsson, 
Monika Levisson, Romy Jonsson samt Åsa Roosqvist.  
 

 
§ 126             Dagordningen presenterades och godkändes.      

                                              
  
§ 127           Som justerare valdes Gunliz Bengtsson 

 
 

§ 128  Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
  
 

§ 129 Inkomna skrivelser 
• Diverse post från SSRK,  

 
 
 

§ 130  Utgående skrivelser 
• Remissvar avseende delegerat rasansvar till SSRK 

 

§ 131 Rapporter från alla ansvarsområden 
  

a.       Ordförande:   Deltagit i ett första möte med gruppen om SSRKs ekonomi och 
medlemsavgifter. Klubbmöteshandlingar. 

 
b.       Vice ordförande:  Haft möte med Agria, de sponsrar utifrån antalet tollare 
försäkrade i Agria. Tyvärr sjunker antalet försäkrade tollare och därmed även deras 
sponsorbidrag. De sponsrar även med goodiebags till Klubbmötet. 
Även haft kontakt med Klickerförlaget och de ger 20% till alla medlemmar på 
onlinekurser. 
Inget nytt om fodersponsor till Specialen. 

 
c.         Jaktansvarig: Tollingjaktkommittén har haft möte kring anvisningarna för 
TJP, som nu ska tas upp för beslut i HS. SKK Start är inte riktigt klart ännu. 
Provledarutbildning kommer ske i vår.  
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d.        Sekreterare:  Förberedelse för Klubbmöte, svarat på mail etc.  

 
e.       Kassör: Antal medlemmar: 1370 per den siste januari. 
Haft revisorerna på besök, de har gjort revision. Kommer en del kvitton och 
fakturor från 2023. Kommer bli strängare med att detta. Gått utbildning i SKK start. 

 
f.        Avelsansvarig:  Jobbat med sammanställning inför verksamhetsberättelsen. 
Kommer fortsätta med släktskapsindex och ha kontakt med Erling.  
Deltagit på konferens för avelsansvariga, material kommer publiceras på hemsida 
och i Tollaren. 
Mental Index- arbetet inför publicering går framåt. Kontakt med Kenth Svartberg att 
hålla i webbinar för att knyta ihop detta med mentalindex. 

 
g.        Aktivitetsansvarig:  Skickat info till nya medlemmar. Kommer återkoppla till 
aktivitetsgrupperna angående beslut att skjuta på aktivitetsgruppsträffen till 2025 
samt om Klubbmötet beslutar om budget så kommer presentkort från Dummies.se 
delas ut till aktivitetsgrupperna.  

 
h.        Uppfödaransvarig:  Uppfödarsidan på hemsidan är uppdaterad med aktuella 
och aktiva kennlar. Skickat ut förfrågan till uppfödare vad som de vill diskutera på 
uppfödareträffen och utformat en inbjudan.  

 
i.         Specialenansvarig:  Det rullar på enligt planerna. Många möten för att 
säkerställa. Ny grupp: marknadsföring första möte till veckan.  

 
j.         Exteriöransvarig:  vakant 

 
 

§ 132         Klubbmötet. Genomgång av dokument inför Klubbmötet.  
 
 

 
§ 133 Övriga frågor:   Digitalt deltagande på uppfödarträffen? Inget som vi i styrelsen 

ansvarar för med det går bra att medlem kopplar upp och ordnar medhörning. 
 

§ 134 Nästa styrelsemöte:  Det konstituerande mötet i Jönköping. 
 
 

 
§ 135 Ordförande avslutade mötet 
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Vid Protokollet:                                                                      Justeras: 
  
  
-----------------------------------------                                -------------------------------------------- 
Åsa Roosqvist, sekreterare                                              Mats Viker, ordförande 
 
 
 
 
    -------------------------------------------- 
    Gunliz Bengtsson 
  
  
                                                                                                        
  


